
JEGYZŐKÖNYV 

amely készült Kövegy Község Önkormányzat képviselő-testülete 2016. október 25-én   tartott    

soros testületi üléséről. 

 

Jelen vannak:   Galgóczkiné Krobák Mária polgármester 

  Takács Zoltán, Vígh József, Mucsi Zsanett,  képviselők 

  dr. Barna Angéla jegyző 

   

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy 

Jakab Tiborné hiányzik,  így az ülés határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek  Vígh József  

és Takács Zoltán képviselőket javasolta.   

 

A képviselők a javaslattal egyetértettek, s 4 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 

nélkül egyhangúlag meghozták az alábbi határozatot: 

 

Szavazásban résztvevők száma: 4 fő  

 

97/2016.(10.14.) sz. képviselő-testületi határozat 

Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 

 

Kövegy Község  Önkormányzatának Képviselő-testülete  a 2016. október 25-ei   rendkívüli   

ülésről készült jegyzőkönyv hitelesítőjének  Takács Zoltán  és Vígh József képviselőket 

választotta meg.  

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester ismertette a napirendi pontokat, melyeket 

elfogadásra javasolt. 

 

Kiegészítés a napirendekhez nem érkezett, így 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül egyhangúlag meghozta az alábbi határozatot: 

 

Szavazásban résztvevők száma: 4 fő  

 

98/2016.(10.14.) sz. képviselő-testületi határozat 

Tárgy:  Napirendi pontok elfogadása  

 

Kövegy község önkormányzat képviselő-testülete a 2016. október 25-ei rendkívüli     ülés 

napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Napirendi pontok: 

 

1/ Polgámesteri szóbeli tájékoztató 

Előadó: Galgóczkiné Krobák Mária polgármester 

2/ Cződör Krisztián rendőr főhadnagy őrsparancsnoki kinevezésének véleményezése 

Előadó: Galgóczkiné Krobák Mária polgármester 

3/ Kövegy Község Önkormányzata 2016. évi költségvetésének módosítása 

Előadó: Galgóczkiné Krobák Mária polgármester 

4/ Egyebek, szóbeli előterjesztések 

 

 

 



1/ Polgámesteri szóbeli tájékoztató 

Előadó: Galgóczkiné Krobák Mária polgármester 

 

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester beszámolt az alábbi aktualitásokról: 

- a közmunka program keretében a közmunkások az őszi munkákat végzik, télen az 

épületeken belüli munkákat fogják elvégezni,  

- a bádoggarázs, melyről már korábban beszéltek 130 ezer forint, itt lehet majd tárolni 

az autót, így mindennek lesz helye 

- munkalapokat fognak vásárolni és a kultúrházban lévő asztalokat, padokat kijavítják, 

szükség szerint újakat is készítenek majd 

- a kultúrházba szánt kandallót holnap fogja megrendelni, pontos árat nem tud most 

mondani, majd csak ha a megrendelés megtörtént. Bízik abban, hogy egy kis 

árengedményt el tud majd érni. Erre pályázati összeg is van, 137 ezer forint, így csak a 

különbözetet kell majd saját forrásból biztosítani. Korábban a TOP pályázat keretében 

szeretett volna pályázni a kultúrház központi fűtésére, de ennek teljes költésg 50-60 

millió forint lett volna teljes költséggel, viszont ehhez kellett volna az épület 

szigetelése, illetve az ajtók, ablakok kijavítása, szigetelése is. Ezeket a költségeket az 

Önkormányzat nem tudná vállalni. Tavaszra árajánlatot kér a jelenlegi ablakok 

felújítására is. Elképzelése még a kultúrháznál egy előtető is. 

- A faluháznál lévő fedett kiülőre talált sima felületű kültéri fagyálló járólapot. 40 m2 

kell hozzá, amit nem a közmunkások tesznek le, hanem szakember. Ez a járólap sima, 

tehát táncolni is lehet majd rajta 

 

A Polgármesteri beszámolóval kapcsolatban kérdés, észrevétel nem érkezett, így a 

polgármester kérte beszámolójának elfogadását.  

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal, egyhangúlag meghozta az alábbi határozatot: 

 

99/2016.(10.25.) képviselő-testületi határozat 

Tárgy: Polgármesteri szóbeli tájékoztató elfogadása 

 

Kövegy Község Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester szóbeli tájékoztatóját 

jóváhagyólag elfogadja. 

 

2/ Cződör Krisztián rendőr főhadnagy őrsparancsnoki kinevezésének véleményezése 

Előadó: Galgóczkiné Krobák Mária polgármester 

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester nem kívánta kiegészíteni az anyagot,  javasolta a 

határozati javaslat elfogadását.  

 

Mivel kérdés, észrevétel nem érkezett, a képviselő-testület 4 igen szavazattal, egyhangúlag 

meghozta az alábbi határozatot:  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

100/2016.(10.25.)képviselő-testületi határozat 

Tárgy: Cződör Krisztián rendőr főhadnagy őrsparancsnoki kinevezésének 

véleményezése 

 

HATÁROZAT 

 

Kövegy Község  Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy a Csongrád Megyei 

Rendőr-főkapitányság Makó Rendőrkapitányság Pitvaros Rendőrőrs őrsparancsnoki 

feladatainak ellátására Cződör Krisztián rendőr főhadnagy kerüljön kinevezésre.  

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozattal kapcsolatos intézkedések 

megtételére.  

 

Felelős: Galgóczkiné Krobák Mária  polgármester 

Közreműködik: dr. Barna Angéla jegyző 

Határidő: értesítésre azonnal 

 

3/ Kövegy Község Önkormányzata 2016. évi költségvetésének módosítása 

Előadó: Galgóczkiné Krobák Mária polgármester 

 

Dr. Barna Angéla jegyző a napirend tárgyalása előtt elmondta, hogy ezt az anyagot csak az 

ülés előtt fél órával kapta meg, az abban foglaltakat nem ismeri. Tegnap délelőtt készült el és 

kiküldésre került a képviselőknek, viszont neki nem küldték meg az anyagot.  Azt viszont 

látja, hogy nincs az anyag rendeletbe foglalva, nem lehet tudni, hogy a felsorolt mellékletek 

minek a mellékletei. A szeptemberi ülésen már levette napirendről a testület az anyag 

tárgyalását, mert akkor sem volt megfelelően elkészítve az anyag. Sajnos a pénzügyi 

ügyintéző most sem végezte el a feladatát, melynek  következménye lesz. A testület 

tájékoztató anyagként természetesen megtárgyalhatja az anyagot, viszont rendeltet nem tud 

alkotni a napirenddel kapcsolatban.  

 

Galgóczkiné Krobák Mária polgármester megköszönte a hozzászólást. Elmondta, hogy 

szóban a jegyzővel együtt adtak utasítást a pénzügyi ügyintézőnek, hogy az anyag készüljön 

el múlt hét csütörtök délutánra, vagy péntek délelőttre, hogy még átnézhessék és kiküldhető 

legyen a testületi tagoknak. Sajnos így igaz, az ügyintéző csak tegnap délelőttre készítette el 

az anyagot és a jegyzőnek tényleg nem lett kiküldve az anyag. Az anyagot nem tudta átnézni 

számszakilag, és azt sem vette észre, hogy valóban nincs elkészítve a rendelet-tervezet az 

anyaghoz. Mivel nem tudta átnézni, nem tudja 100 %-ban rámondani, hogy jó az anyag. A 

teljesítéseket mindenképpen egyeztetni kell, hiszen ennek nagy a jelentősége, mivel a 

normatívákat csak akkor tudja az Önkormányzat felhasználni rendesen, ha tudja, hogy 

mennyit költött. Nem lenne jó, ha bármilyen normatívát azért kellene visszafizetni, mert nem 

lett felhasználva. A saját bevételekkel nincs ilyen jellegű gond, hiszen azzal saját maga 

gazdálkodik az Önkormányzat. Annak nem látja értelmét, hogy most bármit megbeszéljenek 

az anyagról, hiszen nincsenek az adatok egyeztetve. Javasolta, hogy ismét vegyék le a 

napirendről az előterjesztést azzal, hogy a jegyzőt kérjék fel, hogy utasítsa a pénzügyi 

ügyintézőt arra, hogy a 2016. évi költségvetési rendelet módosítását november 10-ig készítse 

el. 

 



A javaslattal egyetértett a testület és a polgármester által elmondottak alapján 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag meghozták az alábbi határozatot:  

 
 

101/2016.(10.25.) képviselő-testületi határozat 

Tárgy: Napirend levétele  

 

Kövegy Község Önkormányzat képviselő-testülete a mai ülés napirendjéről leveszi a Kövegy 

Község Önkormányzata 2016. évi költségvetésének módosítása tárgyú előterjesztést, mivel az 

anyagot nem kapták meg a képviselők az előírt időben, a jegyző csak a testületi ülés előtti fél 

órában kapta meg, illetve nem készült el a rendelet-tervezet, így az egyeztetések és 

ellenőrzések lefolytatására sem volt lehetőség.  

 

A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a 2016. évi költségvetési rendelet módosítását 

készíttesse el legkésőbb 2016. november 10-ig, illetve felkéri a polgármestert, hogy a 

novemberi soros testületi ülésre a  megfelelően egyeztetett és ellenőrzött anyagot terjessze 

elő.   

 

 

Felelős: Galgóczkiné Krobák Mária polgármester, dr. Barna Angéla jegyző,  Kanton Eszter 

pénzügyi ügyintéző 

Határidő: 2016. november 10, illetve a soron következő testületi ülés  

 

 

4/ Egyebek, szóbeli előterjesztések 

 

Vígh József képviselő elmondta, hogy a Rákóczi utca végét most nem töltötték fel kővel és 

nagyon mélyek a gödrök. Jó lenne oda hordatni apró követ. Tolmácsolta Víghné köszönetét a 

beiskolázási támogatásra. A polgármester elmondta, hogy a kőhordás megoldható.  

Ezt követően a beiskolázási támogatással kapcsolatos köszönő és problémázó lakosokról 

beszélgettek.  

 

Mivel több megtárgyalást érintő kérdés nem volt, Galgóczkiné Krobák Mária polgármester 

megköszönte a részvételt, majd az ülést bezárta.  

 

k.m.f. 

 

 

 

Galgóczkiné Krobák Mária       dr. Barna Angéla 

polgármester               jegyző 

 

 

Vígh József         Takács Zoltán 

jkv. hitelesítő        jkv. hitelesítő 

 


